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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen onsdag den 24. januar kl. 17.30-19.30 
Der serveres en let anretning ved mødets start 

Mødeleder: Signe 
Referent:  Rikke 
    Kl. Punkt Referat Handling 
1 17.30 Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendt. 

 
 

2 17.35 Meddelelser  
 Formanden 
 Skoleledelsen 
 Medarbejder 

repræsentanter  
 Elevrådet 

Andre 

Formanden: 
Intet 
Skoleledelsen: 
 Skolechefen er inviteret på skolen til at kigge lokaler. Han 

kommer på mandag d. 30/1. Udfordringen er udskolingen. 
Status til Signe og Mikkel. 

 Regnskabsåret er afsluttet, og skolen ender med et lille 
overskud. Næste års budget ser fornuftigt ud hele vejen 
rundt, ledelsen er i gang med at kigge på det. 

 Ledelsen har været på strategi/visions-seminar mhp. 
Værdigrundlaget. Ledelse er i proces, og der vil være 
involvering af medarbejdere og skolebestyrelse. 

 



 

 

 National brugertilfredshedsundersøgelse på vej til 
forældre. Det handler om skole og SFO. 

 I uge 2 var der opfølgning på trafiktiltaget. Dette har 
medført nogle reaktioner, både tilfredshed og 
opmærksomhedspunkter. Flere vender på Kongebakken, 
hvilket skaber nogle farlige situationer, og der er 
udfordringer på p-pladser. Cykelparkeringen 
(Overdækket) bliver ikke brugt, dette kunne der gøres en 
indsats for. 

 Der kommer 3 børnehaveklasser i næste skoleår, og der 
bliver lavet en plan for udskudt klassedannelse samt 
organisering af maj/juni perioden. Denne bliver fremlagt 
på næste bestyrelsesmøde. 

Medarbejdere: 
Intet 
 

3 17.50 Nyt fra elevrådet Der er ikke nyt fra elevrådet 
Ønske om at der afholdes elevrådsmøde snart, da de seneste 
møder er blevet aflyst. 

KB taler med 
elevrådskoordinatorerne. 

4 18.00 ”Princip for skole-hjem 
samarbejdet” og det videre 
arbejde med principper 

Der skal laves en justering af princippet. 
Input: 

 Der mangler noget om ”meddelelsesbog” 

Signe, Anne og Kasper 
arbejder med et nyt 



 

 

 Detaljeringsgraden er stor, det virker som en 
retningslinje 

 Den har en ordlyd af mistillid, og det skal vurderes, 
hvilket signal vi gerne sende. 

 Der skal være handlemuligheder i princippet, og det 
skal ikke være en retningslinje 

 Formuleringerne skal være positive 
 Retningslinjerne der laves i skolens MED-udvalg 

laver retningslinjer, der støtte op om principperne 
 Spørgsmål om, om der skal være handleplaner i 

principperne 
 Hvordan vil vi gerne samarbejde, når det er svært? 
 Når vi inviterer forældre ind i skolen skal det være 

meningsfuldt f.eks. bidrag til undervisningen, 
gæstelærer, hjælp til ture osv. Det kunne også være 
en læringsfestival/fleksuge eller lignende. 

 Oplysning om hvordan der undervises, men der skal 
være en god balancegang i informationsstrømmen 

 Forslag: Kommunikation kunne have sit eget princip 
Princippet skal redigeres yderligere, og der skal nye 
formuleringer ind. 
Signe, Anne og Kasper laver et udkast. 

princip for s/h-
samarbejdet.  



 

 

 
5 18.30 Skoleudviklingssamtalen 

den 2. februar. Vinkler og 
synspunkter 

Kasper præsenterer ledelsens plan for 
skoleudviklingssamtalen, udkast til udviklingsplanen og det 
bagvedliggende datasæt. 
Se bilag. 
Der er deltagere fra skolebestyrelse, TR, PLC og ledelse. 
Kasper præsenterer datasættet. 
Tallene ligger offentligt på skolens hjemmeside. 
 
Det gælder for Klostermarksskolen om, at løfte de elever, der 
ligger lavest, og ligeledes gøre dem dygtigere, der ligger højt. 
 
Der er kommet nye tests fra i år (Overgangstests). 
Resultaterne kan ikke ses endnu. 
 
Der er generelt flotte resultater hele vejen rundt. 
Trivslen ser også god ud, dette gælder for både elever og 
medarbejdere. 
 
Forslag: Evt. tage det om klubben væk, og tage 
lokaleudfordringen med i stedet for. 
 

KB sørger for, at 
lokaleudfordringen 
fremgår af data-
materialet til 
skoleudviklingssamtalen.  



 

 

 

6 18.50 Kultur omkring inklusion på 
skolen.  

Udskydes til næste møde.  

7 19.05 Fælles 
forældrearrangementer på 
skolen.   

Forslag fra Christa om forældrearrangement vedr. børns 
digitale liv fra Børns Vilkår. Der er ikke et konkret oplæg eller 
pris. 

 Der er i Roskilde Kommune i gang med en plan for 
arbejdet med digital dannelse, og opægget passer 
godt ind i dette. 

 Klubben er en del af planen for Roskilde Kommunes 
plan for den digitale dannelse, og de har fået 
uddannelse. 

 Det hænger også godt sammen med skolens arbejde 
med retningslinjer for digitale devices. 

Der tages ikke beslutning på nuværende tidspunkt, Christa og 
Kasper står for det videre forløb. 

Christa og Kasper aftaler 
nærmere om rammer og 
placering af et sådant 
arrangement. 

8 19.25 Eventuelt Skolens/elevernes computere v/Klaus: Klaus taler med 
Kasper. 

 


